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Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miniszterelnöki jótékonykodás” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Molnár Csabához, a Miniszterelnöki Hivatalt vezet ő miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Bajnai Gordon 2009. május 18-án tett sajtónyilatkozatában utasította arra a nemzet i
vagyonkezelőt, hogy 50 százalékkal csökkentse az állami tulajdonú társaságok igazgatósági é s
felügyelőbizottsági tagjainak tiszteletdíját . A miniszterelnök egyúttal azt kérte, hogy a
vagyonkezelő havi kétmillió forintban maximálja a menedzservezet ők fizetését. Bajnai
Gordon azt is bejelentette, hogy a menedzservezet ők bruttó kétmillió forint felett i
jövedelemrészét jótékony célra kell felajánlani .
Míg az elmúlt évek elhibázott kormányzati gazdaságpolitikájának következményei és a

szocialista kormány megszorító intézkedései a társadalom valamennyi csoportja számár a
szomorú valóság, addig a sajtó nyilvánossága előtt bejelentett kormányfői intézkedések
végrehajtásáról ma már hallani sem lehet .

Kérem, tételesen jelölje meg, hogy a miniszterelnök által említett jótékonysági célokr a
mindezidáig milyen összegű befizetések történtek ?

Kérem, sorolja fel, hogy a befizetéseket milyen konkrét jótékonysági célokra fordították ?

Az elmúlt hónapban kik, illetve milyen szervezetek részesültek a kormányzat i
jótékonykodásból?

Várom szíves válaszát !

Budapest, 2009 . június 11 .

Tisztelettel :

Koszorús László
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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